
T A L  C O M  É S  E N . . .  

P E R E  C A N A L E T A .

Tal com varem quedar el mes passat, continuem la xerrada amb en Pere Canaleta:

Pere, quin va ser el dia mes feliç per a tu, quan preparaves els jovenívols'l
Més que dia, va ser la temporada 76-77, que vàrem quedar campions i marcant 170 gols, 

essent la primera vegada que es feia la lliga d'un sol grup de 20 equips i guanyant la -
copa donada per la Federació amb una de les plantilles més joves del grup.

- De les teves plantilles, creus que es podria fer un equip de 13 Regional?
Crec que una de les equivocacions que hi ha en futbol és que només es pensa amb l'equip, 

i puc dir-te,que dels nois que he tingut sota el meu comandament,podríem tenir una plani 
tilla per caminar dignament per 1^ Regional.

- Es diu, que els jovenívols són una pèrdua econòmica pels clubs?
Vaig espavilar-me i també des d'aquí dono les gràcies a unes quantes persones -que ens

varen ajudar- però, vàrem acabar sempre amb beneficis i comprant material.
- Ets Un dictador Pere?
Bé, tothom té la seva manera de fer les coses, però els que han estat amb mi ajudant-

me, et diran que de dictador no en tinc res.
- Tot i éssent molt polèmic, guardes un bon record del teu pas pel club?
En quant això primer que em dius, de polèmic crec que no en sóc, però hi ha algú

que m'hi vol veure, potser perquè ell ni està preparat, ni voldria, ni podria estudiar 
i dedicar el temps que jo vaig dedicar-hi, per tal puc dir-te que les moltes hores agra 
dables estan per damunt de les insatisfaccions i que aquestes temporades les recordaré- 
sempre més.

- Si t'ho demanessin, tornaries al club?
Això, no ho sé, ho porten altres persones i jo quan vaig entrar per primera vegada 

va ser per ajudar en Manel Planchart, no per fer plegar a ningú, aleshores hauria de 
veure quin seria l'afer que em voldrien encarregar, encara que és una possibilitat molt 
llunyana.

- Fa un temps -uns cinc messos- el CDA va tenir problemes amb els senyors del xiulet, 
tu, com representant dels arbitres que en saps?

Hom ha estudiat i llegit en llibres anglesos, el quals aconsellen a llurs entrenadors 
que abans de començar la temporada s'estudiïn les llistes dels àrbitres que els dirigi
ran, així com els terrenys de joc, les plantilles, etc.,etc. La manca de totes aquestes 
premises porten a mals entesos que són millor oblidar, ja que són fruit d'un amor mal 
interpretat vers uns colors, que enfosqueixen la realitat.

- Creus que 1 'Arbúcies pot salvar la seva categoria?
No sóc "el pitoniso", però desitjo que sortim del fons de la classificació encara 

que crec que la cosa està molt negra.
- Com veus l'esport a nivell local? Creus que es treballa prou?
Crec que hi hauria d'haver una més benantesa entre els que volen treballar, ja que 

no pot ser que es formin grupets i que només treballin els que estan al davant. Tots 
sabem les virtuts de cadascú, per tal tots hem de treballar segons les nostres possi
bilitats i sobretot units, només així, cada un al seu lloc, aconseguiriem pel nostre 
poble, que treballés a un nivell molt superior a l'actual que no crec que superi el 
30 % .

- Has dit moltes mentides?
No, he estat molt sincer.
_ Gràcies Peref i que tinguis molta sort en aquest cada dia més enredat món del futbol.
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